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Geachte raads- en commissieleden, 
 
Waarover gaat deze brief? 
In onze collegevergadering hebben wij gesproken over de schriftelijke vragen van de fractie VVD met 
betrekking tot het AZC Albergen 
 
Ons besluit 
In onze vergadering hebben we besloten de vragen conform de bijgesloten raadsbrief te beantwoorden 
 
Toelichting 
Naar aanleiding van de situatie in de gemeente Tubbergen door het voornemen van de COA om een AZC 
aldaar te vestigen is door de fractie VVD in Dinkelland een aantal vragen gesteld. 
 
Vraag 1: 
Heeft het COA contact met Dinkelland gehad? Zo ja, waarover hebben ze contact opgenomen? Wat was de 
reactie van het College hierop? Heeft het COA plannen om asielzoekers te huisvesten in Dinkelland? Welke 
gebouwen heeft het COA in het vizier? 
 
Antwoord 1: 
Gemeente Dinkelland heeft met enige regelmaat contact met het COA. Het COA is een van onze 
samenwerking partners ten aanzien van statushouders. Wanneer asielzoekers statushouder worden, worden 
zij gekoppeld aan gemeenten. Zo ook aan de gemeente Dinkelland. Dit is geen nieuwe ontwikkeling, maar 
komt voort uit reguliere werkwijzen. Vanuit de gemeente Dinkelland hebben wij op dit moment contact met 
het COA ten aanzien van het versneld huisvesten van statushouders. Dit conform onze wettelijke opgave. 
 
De gemeente Dinkelland heeft eveneens contact met onder andere het COA over de problemen die zij 
ervaren binnen de migratieketen. De gemeente Dinkelland herkent deze problemen en wilt een actieve 
bijdrage leveren aan het vinden van oplossingen voor deze problematiek. De gemeente Dinkelland doet dit 
door bijvoorbeeld het bieden van zogenaamde crisisnoodopvang voor vreemdelingen. Deze 
crisisnoodopvang organiseren wij in Noord Oost Twente verband. 
 
Het COA heeft enige tijd terug landelijk een uitvraag aan alle ondernemers in Nederland gedaan met de 
vraag om zich bij hen te melden indien ondernemers vastgoed ter beschikking van het COA willen stellen 
voor het realiseren van extra AZC capaciteit. Het COA heeft ook ondernemers uit Dinkelland benaderd. 
Welke ondernemers hierop hebben gereageerd weten wij niet. Het COA deelt dit niet met gemeenten. 
 
 

 



Vraag 2: 
Staat Dinkelland bekend als zogenaamde ‘weigergemeente’? 
 
Antwoord 2: 
Nee, de gemeente Dinkelland staat niet bekend als zogenaamde 'weigergemeente'. 
 
Vraag 3: 
Deelt het College de mening van de Dinkellandse VVD dat de werkwijze van het kabinet inzake de plannen 
van een AZC in de gemeente Tubbergen onacceptabel is? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 3: 
Het College heeft geen zicht op de afwegingen die het Kabinet gemaakt heeft om te komen tot de keuze een 
AZC te vestigen in de gemeente Tubbergen en kan hier daarom ook geen waardeoordeel aan verbinden. 
 
Vraag 4: 
Welke mogelijkheden heeft het College om onrust, zoals in Albergen ontstaan is rondom de komst van een 
AZC, in Dinkelland te voorkomen? Hoe ziet het College de rol van communicatie rondom het verantwoorden 
van de taakstelling die vanuit het Rijk komt? 
 
Antwoord 4: 
Formeel heeft het College geen zeggenschap in de komst van eventuele AZC capaciteit binnen onze 
gemeente. Uiteraard vinden wij het als college belangrijk om, indien de situatie zou ontstaan dat er wel 
sprake zou zijn van een te vestigen AZC, met het COA en het Rijk in gesprek te gaan over het dan te 
doorlopen proces. Hierbij is het eveneens van groot belang om helderheid en duidelijkheid te bieden aan 
inwoners over de rol van gemeenten en het COA in dat geval. Op welke wijze dit moet plaatsvinden en 
welke communicatie kanalen op dat moment passend zijn is op voorhand niet te voorspellen. 
 
Over het algemeen is het voorkomen van onrust gelegen in duidelijke communicatie. Los van eventuele AZC 
vraagstukken biedt de gemeente Dinkelland op dit moment al duidelijke en eenduidige communicatie richting 
haar inwoners. Dit doen wij onder andere middels columns en onze website. 
 
Er is ten aanzien van een al dan niet te vestigen AZC op dit moment geen taakstelling vanuit het Rijk. 
 
Vraag 5: 
Hoe verhoudt de actie van het kabinet zich tot de verdeling van asielzoekers die is afgesproken in Regio 
Twente-verband? 
 
Antwoord 5: 
Het Rijk heeft gemeenten gevraagd bij te dragen aan oplossingen ten gunste van de migratieketen. Dit 
betreft het opvangen van Oekraïense vluchtelingen, crisisnoodopvang en het huisvesten van statushouders. 
Bij al deze vraagstukken houdt het Rijk rekening met inwonersaantallen van gemeenten, zo ook voor de 
opgaven die gekoppeld zijn aan onze Veiligheidsregio Twente. 
 
Vraag 6: 
Welke afspraken zijn/worden gemaakt in NOT-verband voor de opvang van asielzoekers? 
 
Antwoord 6: 
Om de crisisnoodopvang te kunnen uitvoeren werken we nauw samen met de NO-Twente gemeenten 
(Oldenzaal, Losser en Tubbergen). Door de opgave voor de crisisnoodopvang van vluchtelingen te 
combineren en samen te werken kunnen we deze opvang beter organiseren. Hierdoor kunnen we ambtelijk 
personeel, begeleiding, beveiliging en benodigde middelen efficiënter inzetten. 
 
Waarom deze raadsbrief? 
In artikel 169, tweede lid, van de Gemeentewet staat dat wij de raad alle inlichtingen verschaffen die de raad 
voor de uitoefening van zijn taak nodig heeft. Wij meenden er daarom goed aan te doen u van ons besluit op 
de hoogte te stellen. Wij stellen u voor deze raadsbrief voor kennisgeving aan te nemen. 
 
 
 
 
 
 
 



Heeft u nog vragen? 
Neem dan contact op met de raadsgriffier. Deze zal uw vragen aan ons college kenbaar maken. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Dinkelland, 

 
de secretaris 

 
 
Drs. C.H.A.A. Luttikhuis 

de burgemeester 
 

 
J.G.J. Joosten 


